
Protokół nr 3/2016 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 22 marca 2016 r., w godz. 8
30

 – 9
40

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie  
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak otworzył posiedzenie Komisji 

oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

3. Kontrola przestrzegania zasad publikacji protokołów pokontrolnych w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Białogardzie.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

Ad.1 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli protokół nr 2/2016 z dnia 17 marca 2016 roku. 

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak oświadczył, że tematem dzisiejszego 

posiedzenia komisji jest kontrola przestrzegania zasad publikacji protokołów pokontrolnych 

w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Białogardzie. Poinformował, 

że z uwagi na nieobecność Sekretarza Powiatu Pana Bogusława Pałki (który odpowiedzialny 

jest w starostwie za BIP) odpowiedzi będzie udzielał Pan Zbigniew Raczewski Naczelnik 

Wydziału Organizacji. 

Radny – Andrzej Siwek stwierdził, że chciałby wiedzieć jak wygląda procedura 

przekazywania dokumentów do publikacji w BIP. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy jest regulamin i rejestr 

wniosków o udostępnienie informacji publicznej.  

Naczelnik – Zbigniew Raczewski oświadczył, że nie ma takiego regulaminu. Odnośnie 

rejestru poinformował, że  każdy wydział ma rejestr takich wniosków. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy były zapytania o 

informację publiczną. 

Naczelnik – Zbigniew Raczewski poinformował, że na stronie BIP Starostwa jest zakładka – 

udostępnienie informacji publicznej i tam znajduje się wzór wniosku oraz wyjaśnienia 

dotyczące w/w informacji. Poinformował również, że były wnioski o udostępnienie 

informacji publicznej w ramach poszczególnych wydziałów.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak stwierdził, że z uwagi na fakt, że nie 

ma rejestru wniosków o udostępnienie informacji trudno będzie przeprowadzić kontrolę w 
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tym temacie. Następnie poprosił naczelnika, aby poinformował, jak odbywa się przekazanie 

informacji na BIP Starostwa.  

Naczelnik – Zbigniew Raczewski odnośnie udzielenia informacji publicznej poinformował, 

że zgodnie z ustawą informacja ta powinna być udostępniona niezwłocznie, nie później niż  

14 dni od dnia złożenia wniosku. Powyższy wniosek jest dekretowanych i poprzez e-doc 

kierowany do merytorycznego wydziału. Odnośnie udostępnienia protokołów z kontroli i 

wystąpień pokontrolnych poinformował, że protokoły te po podpisaniu są umieszczane na 

BIP. Umieszczaniem tych protokołów, wystąpień i zaleceń pokontrolnych zajmuje się 

Wydział Organizacji. Poinformował, że proces ten  niejednokrotnie jest długotrwały z uwagi 

na możliwość odwołania. Kontrole zewnętrzne przeprowadzane w starostwie są rejestrowane 

w księdze kontroli. W książce tej podany jest zakres kontroli, okres  kontroli i kto będzie ją 

przeprowadzał.  

 

Członkowie komisji zapoznali się z księgą kontroli Starostwa Powiatowego w Białogardzie.  

 

Radny – Andrzej Siwek zapytał co dalej dzieje się z protokołami pokontrolnymi gdy już 

znajdą się w Wydziale Organizacji.  

Naczelnik – Zbigniew Raczewski poinformował, że protokoły te przekazywane są do 

publikacji na BIP.  

Radny – Andrzej Siwek oświadczył, że jest szczególnie zainteresowany protokołami Urzędu 

Kontroli Skarbowej z 2012 roku, które zostały opublikowane w roku 2015. Radny 

oświadczył, że chciałby wiedzieć cyt.: „kiedy ten protokół wpłynął do wydziału organizacji, 

kiedy wydział organizacji przekazał to do informatyka i ewentualnie kiedy informatyk to 

opublikował i w jaki sposób idzie informacja zwrotna od informatyka, że to jest 

opublikowane”. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał kto w końcu odpowiada za 

publikację materiałów Sekretarz Powiatu, czy Wydział Organizacji.  

Naczelnik – Zbigniew Raczewski poinformował, że protokoły publikuje merytoryczny 

wydział, a za to czy są one umieszczone odpowiada Sekretarz.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał dlaczego protokół UKS-u o 

którym mówił radny Andrzej Siwek został opublikowany z takim opóźnieniem.  

Naczelnik – Zbigniew Raczewski poinformował, że trudno mu odpowiedzieć na to pytanie. 

Oświadczył, że kiedy został naczelnikiem Wydziału Organizacji stara się, aby protokoły były 

umieszczane na bieżąco.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy jest osoba w wydziale organizacji odpowiedzialna za 

umieszczanie w/w dokumentów. 

Naczelnik – Zbigniew Raczewski poinformował, że tą osobą jest Karolina Stanczewska. 

Radny – Andrzej Siwek wspomniał również o sytuacji jaka ma jego zdaniem miejsce z 

dokumentami, które przychodzą do Rady Powiatu. Zdaniem radnego dokumenty te posiada 

Przewodniczący Rady i nie przekazuje ich dalej. Oświadczył, że takie sytuacje nie mogą mieć 

miejsca, ponieważ Przewodniczący Rady nie ma takich uprawnień – nie może decydować co 

przekazać, a co nie. Dodał również, że jego zdaniem za publikację materiałów powinna 

odpowiadać jedna osoba lub jeden wydział. Następnie zapytał czy protokoły posiedzeń 

Zarządu Powiatu były publikowane w poprzedniej kadencji. Poprosił również o sprawdzenie i 

udzielenie odpowiedzi - czy w 2014 roku wpłynęło do Starosty pismo z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dotyczące kontroli usług pralniczych w Szpitalu Powiatowym w 

Białogardzie. Jeśli takie pismo wpłynęło to co dalej z nim się stało.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak stwierdził, że w związku z tym, że 

członkowie komisji nie mogą uzyskać pełnej informacji dotyczącej przedmiotu dzisiejszej 

kontroli z powodu nieobecności Sekretarza odpowiedzialnego za BIP ogłosił przerwę w 

kontroli do czasu powrotu Sekretarza z urlopu. Poprosił również Naczelnika Wydziału 

Organizacji o przekazanie konkretnych zapytań do Sekretarza Powiatu.  

 

Członkowie komisji jednogłośnie zgodzili się z w/w propozycją. 

 

 

Ad.4 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z pismem przedstawicieli władz Powiatu 

Goleniowskiego dotyczącym podjęcia stanowiska w sprawie utrzymania spójności  

terytorialnej Województwa Zachodniopomorskiego, co przedstawia załącznik nr 2 do 

protokołu.  

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 

Protokołowała 
Anna Kaleja 

                         Przewodniczący 

  Komisji Rewizyjnej 

 

Andrzej Nowak 


